

مرفق رقم (2) Content  
الهيكل الضريبي للتبغ ومشتقاته

The Custom framework of the tobacco and tobacco related products

فئة الرسم DUTY RATE	وحدة الاستيفاء UNIT	DESCRIPTION	الوصف	رمز النظم العنق H.S CODE	البند رقم HEADING NO
		Unmanufactured tobacco, tobacco refuse.	تبغ خام أو غير مصنع وفضلاته		24.01
100% ad-valorem with minimum charge of BD. 2 per kg. Gross .	القيمة 100% بحد أدنى للاستيفاء 2 دينار للكيلو غرام القلم .	- Tobacco, not stemmed/stripped :	- تبغ بأصله	24 01 10 00	
100% ad-valorem with minimum charge of BD. 2 per kg. Gross .	القيمة 100% بحد أدنى للاستيفاء 2 دينار للكيلو غرام القلم .	- Tobacco	تبغ مرق الأصلاع كليا أو جزئيا	24 01 20 00	
		- Tobacco refuse:	- فضلات تبغ		
100% ad-valorem with minimum charge of BD. 2 per kg. Gross .	القيمة 100% بحد أدنى للاستيفاء 2 دينار للكيلو غرام القلم .	-- Tobacco, partly or wholly stemmed/stripped :	فضلات التبغ للاستعمال كتبغ (نقعة)	24 01 30 10	
100% ad-valorem with minimum charge of BD. 2 per kg. Gross .	القيمة 100% بحد أدنى للاستيفاء 2 دينار للكيلو غرام القلم .	--- Other	غيرها	24 01 30 90	
		Cigars, cheroots, cigarillos and cigarettes, of tobacco or of tobacco substitutes.	لفائف غليظة (سيجار) وإن كانت مقطوعة أطراف، لللفائف صغيرة (سيجاريلوس) ولفائف عادية (سيجار) : من تبغ أو من بديلته .		24.02



فئة الرسم DUTY RATE	وحدة الاستيفاء UNIT	DESCRIPTION	الوصف	رمز التظلم H.S المنسق CODE	البيدر رقم HEADING NO
100% ad- valorem with minimum charge of BD. 15.000 per direct covered kg.	القيمة 100% بحد التي للاستيفاء 15/000 دينار لكيلو غرام بالعلاف المباشرة.	- Cigars, cheroots and cigarillos, containing tobacco	- لعلاف غليظة (سجائر) وان كانت مقنوعة الاطراف ولعلاف صغيرة (سجارياتلوس) محتوية على تبغ	24 02 10 00	
100% ad- valorem with minimum charge of BD. 10 per thousand cigarettes covered kg.	القيمة 100% بحد التي للاستيفاء 10 دينار لكيلو غرام لعلاف سجارية.	Cigarettes containing tobacco	- لعلاف صافية (سجائر) محتوية على تبغ	24 02 20 00	
		Other :	سجائر اخرى :		
100% ad- valorem with minimum charge of BD. 15.000 per direct covered kg.	القيمة 100% بحد التي للاستيفاء 15/000 دينار لكيلو غرام بالعلاف المباشرة.	- - - Cigars tobacco substitutes (does not contain nicotine nor to tobacco)	- - - سجائر من بدل التبغ ( لا يحتوي على تبغ او نيكوتين )	24 02 90 10	
100% ad- valorem with minimum charge of BD. 10 per thousand cigarettes covered kg.	القيمة 100% بحد التي للاستيفاء 10 دينار لكيلو غرام لعلاف سجارية.	- - - Cigarettes as tobacco substitutes (does not contain nicotine nor to tobacco)	- - - سجائر كابدان / التبغ ( لا يحتوي على التبغ او النيكوتين )	24 02 90 20	
		Other manufactured tobacco and manufactured tobacco substitutes; " homogenised " or " reconstituted " tobacco ; tobacco extracts and essences.	انواع اخر من تبغ مصنع او بدل تبغ مصنعة ؛ تبغ متجانس او مجدد ؛ خلاصات ورواح تبغ .		24.03



فئة الرسم DUTY RATE	وحدة الاستيفاء UINT	DESCRIPTION	الوصف	رمز النظام H.S المنسق CODE	البند رقم HEADING NO
		- Smoking tobacco, whether or not containing tobacco substitutes in any proportion :	- تبغ للتخين، و/أو لغوى على شكل شع بنية نسيمة كانت:		
100% ad- valorem with minimum charge of BD. 4.000 per kg net.	القيمة 100% بحد أدنى للاستيفاء 4/000 دينار للكيلو غرام صافي.	--- Chopped or pressed tobacco for smoking	--- تبغ مفروم أو مكبوس للتخين (قرط السحائر الخ)	24 03 10 10	
100% ad- valorem with minimum charge of BD. 4.000 per kg net.	القيمة 100% بحد أدنى للاستيفاء 4/000 دينار للكيلو غرام صافي.	--- Chopped or pressed tobacco for pipes	--- تبغ مفروم أو مكبوس للتدخين	24 03 10 20	
100% ad- valorem with minimum charge of BD. 4.000 per kg net.	القيمة 100% بحد أدنى للاستيفاء 4/000 دينار للكيلو غرام صافي.	--- Chopped or pressed tobacco for retail sale	--- تبغ مفروم أو مكبوس للسبع بالتجزئة	24 03 10 30	
100% ad- valorem with minimum charge of BD. 4.000 per kg net.	القيمة 100% بحد أدنى للاستيفاء 4/000 دينار للكيلو غرام صافي.	--- Other	--- غيرها	24 03 10 90	
		- Other :	- غيرها :		
100% ad- valorem with minimum charge of BD. 4.000 per kg net.	القيمة 100% بحد أدنى للاستيفاء 4/000 دينار للكيلو غرام صافي.	-- " Homogenised " or " reconstituted " tobacco	-- تبغ "متجانس" أو "معدن"	24 03 91 00	
		-- Other :	-- غيرها :		





فئة الرسم DUTY RATE	وحدة الاستيفاء UNIT	DESCRIPTION	الوصف	رمز النظام H.S المتسق CODE	البيد رقم HEADING NO
100% ad- valorem with minimum charge of BD. 4.000 per kg net.	القيمة 100% بحد ادنى للاستيفاء 4/000 دينار للكيلو غرام صافي.	--- Pressed or liquored tobacco for making snuff	--- شع مكبوس أو مرطب لصنع السعوط (شوق)	24 03 99 10	
100% ad- valorem with minimum charge of BD. 4.000 per kg net.	القيمة 100% بحد ادنى للاستيفاء 4/000 دينار للكيلو غرام صافي.	--- Chopped or pressed tobacco for chewing	--- شع مفروم أو مكبوس المصنع (للمضغ)	24 03 99 20	
100% ad- valorem with minimum charge of BD. 4.000 per kg net.	القيمة 100% بحد ادنى للاستيفاء 4/000 دينار للكيلو غرام صافي.	--- Snuff	--- سعوط (شوق)	24 03 99 30	
100% ad- valorem with minimum charge of BD. 0.600 per kg Gross	القيمة 100% بحد ادنى للاستيفاء 0/600 فلس للكيلو غرام .	--- Jirak	--- جراك	24 03 99 40	
100%	القيمة VALUE	Tobacco extracts and essences	--- خلاصات وأرواح شعير	24 03 99 50	
100% ad- valorem with minimum charge of BD. 0.600 per kg Gross	القيمة 100% بحد ادنى للاستيفاء 0/600 فلس للكيلو غرام .	--- muasl	--- مصال	24 03 99 60	
100% ad- valorem with minimum charge of BD. 4 per kg Gross .	القيمة 100% بحد ادنى للاستيفاء 4 دينار للكيلو غرام .	--- Other	--- غيرها	24 03 99 90	

